
Referat fra bestyrelsesmøde i Fanø Rideklub den 4. marts 2025  
kl. 18:15-21:00 
 
Deltager: Karin, Lone, Vibeke, Signe, Pia N., Pia L. 
Fraværende: Mille 
 
 

Punkt Emne Noter Ansvarlig 

1. Kort opfølgning siden sidst – 
bordet rundt 

Lone har indgået en aftale med OK om 
løbende sponsorat til klubben. Der meldes 
nærmere ud til jer hvordan det fungerer 
senere. 
 
Elisabeth har henvendt sig om vi vil deltage 
på Late Night og Aktiv Tirsdag på stranden. 
Vi tager det med til næste bestyrelsesmøde 
og træffer en beslutning. Hvis du er 
interesseret i at hjælpe til så send en mail til 
bestyrelsenfanorideklub@gmail.com. 
 

Lone og Vibse 

2.  Status for klubbens økonomi Vibse er kommet i gang med det nye og 
meget mere enkle regnskabssystem. Det er 
samme system som anvendes i 
Gymnastikforeningen. 
 

 
 
 

3. Bestyrelsen konstituere sig  Formand: Pia L. 
Næstformand: Karin 
Sekretær: Pia L. 
Kasserer: Vibse 
Medlem: Lone og Signe 
Suppleanter: Pia N. og Mille 

 
 
 
 

4. Elevponyerne Der skal udarbejdes eller opdateres: 

• En ny foderplan med fodertider 

• Vagtplanen 

• Planen for halvpartsryttere 
 
Vibse og Lone er ansvarlige for elevponyerne 
og de opgaver der hører med. Men det 
betyder bestemt ikke at det er dem som 
tager alle opgaverne. Det skal du og jeg 
hjælpes ad med i fællesskab når de melder 
ud at de har behov for hjælp. 
 
Der arbejdes på en aftale omkring 
undersøgelse af bid og hovedtøj og sadel til 
elevponyerne. 
 

Karin og Vibse 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lone 

5. Henvendelser på mail Henvendelse om ridning og ferieopstaldning. 
 
Som tidligere besluttet så takker vi nej til 
ferieopstaldning fordi det er en for stor 

 
 
 

mailto:bestyrelsenfanorideklub@gmail.com


Referat fra bestyrelsesmøde i Fanø Rideklub den 4. marts 2025  
kl. 18:15-21:00 
 
Deltager: Karin, Lone, Vibeke, Signe, Pia N., Pia L. 
Fraværende: Mille 
 
 

 

Næste møde den 3. april 2025 kl. 18:30-21. 

opgave og det samtidigt skaber en del uro 
på rideskolen med nye heste. 
 

6. Fordeling af opgaver der 
giver en god struktur i 
rideklubben 

Vi gennemgik opgaver og forslag på struktur, 
men skal arbejde videre med dette på næste 
bestyrelsesmøde. 

 

 

7. Drift i forhold til lejerne Der skal aftales med Michael omkring 
omlægning af græsmarkerne, hvor 
møddingen kan anvendes. 
 
Der skal bestilles gødning. 
 
Vi anvender de græsfrø som vi har stående i 
stalden. 

Karin 
 
 
 
Pia L. 
 
 

8. Mål for Fanø Rideklub for 
2025 

Mål for 2025 i forhold til udviklingen af vores 
klub. 
 

Pia L. og Karin 

9. Opgavelisten og 
årskalenderen 

Gennemgang og opdatering af opgavelisten 
samt årskalenderen er sat på næste møde. 
 

Pia L. 

10. Evt. Der var ikke noget til dette punkt. 
 

 
 


